
 

 

Protokol fra menighedsrådsmøde i Nathanaels sogn   
tirsdag d. 22. maj 2024 kl. 18.00 til kl. 21.00 i Sognegården.   
 
Til stede: Se Bilag  

Afbud: Tine Hamborg 
Uden afbud: Torsten Prior, Marianne Winterbjerg 
Personalerepræsentant: Bolette Foged 
Referent:   Nina Lunde Clausen 
Møde start: 18.00  Møde slut: 19.02 

 
Pkt.  Notat/Beslutning 

1 Godkendelse af dagsorden Vi tager det lukkede punkt, når Provst Michael 
ankommer. 
Punkt 6 udgår, efter ønske fra Thomas 
Punkt 7 udgår også, da Marianne ikke er tilstede. 
 

2 Godkendelse af protokol. Godkendt. 

3 Lukket punkt  

4 Genautorisering af menighedsrådsbrugere 
på FIN.   Forslået at Nina Lunde Clausen 
tager sig af dette på Menighedsrådets 
vegne. 

Godkendt. 

5 Opdatering af regnskabsinstruks for 
Præst - Beløb for Indkøb til aktiviteter og 
kommunikation forslået rettet til 7.000,00. 
Bilag til underskrift. 

Godkendt og bilag underskrevet. 

6 Parkering v/Thomas Udgået 

7 Ny logo v/Marianne Udgået 

8 Sommerudflugt Der er kommet henvendelse fra menigheden om 
der bliver en sommerudflugt. Der er ikke nogen 
der melder sig. Anne Grethe og Kirsten prøver om 
de kan finde på noget. 

9 Regnskab 1. kvartal 2024. Godkendt. 

10 Orientering  



 

 

10,1 Nyt fra og spørgsmål til formand Der er kommet en indbydelse fra Drys-ind til 
fejring af deres 40 års fødselsdags, den 28/6 
mellem 12-16. 
Anne Grethe har bedt om en ønskeliste fra Drys-
ind. Hvad er budgettet for gave? 2.000,- 
I forbindelse med vores arbejde med arbejdsmiljø, 
har vi søgt om 5% midler og dem har vi fået. 
Højskolesang i 2025 er 01-04-2025.   
Hvorfor blev Orienteringsmødet en gentagelse af 
sidste års menighedsmøde?  Mødet skal 
omhandle den sidste MR periode. 

10,2 Nyt fra og spørgsmål til kontaktperson MR mangler at få arbejdstidslister for maj og juni. 
Bolette oplyser at medarbejderne har fået deres 
for Maj.  

10,3 Nyt fra og spørgsmål til kasserer Ikke noget. 

10,4 Nyt fra og spørgsmål til Kirkeværge De søgte anlægsmidler til sognegården i alt 7,5 
mill. Kommer stadig over 3 år. 
Thomas: Dørhåndtag mellem præstegården og 
Kirken, er stadig ikke lavet, det er nu 5. møde i 
træk det nævnes. Det oplyses at håndtaget er 
skiftet en gang, dette er også oplyst tidligere og 
der bliver taget hånd om det. 
Hoveddøren til haven er ved at falde fra hinanden, 
der er også graffiti på den.   
Det skulle tidligere være vedtaget i MR at præsten 
skal holde døren fri for graffiti.  Ref. kan ikke 
fremskaffes, da mappen på kontoret er tom. Anne 
Grethe oplyser at aftalen er indgået med Stefan 
Lamhauge Hansen, da han ønskede denne from 
for dør i stedet for den gamle, betingelsen var at 
han selv skulle renholde fra graffiti. 
Der skal kigges på det og findes en løsning som 
alle kan leve med.   
 

10,5 Nyt fra og spørgsmål til Præsten 3/6 til 25/6 er Thomas udsendt med søværnet.  
Højmesser og handlinger dækkes af 
rådighedsordningen.  
Børnerytmik er flyttet fra tirsdag til torsdag, uden 
at spørge i MR.  Hvorfor er MR ikke orienteret? 
Årsagen er at konfirmanderne skal have 
undervisning om tirsdagen. 
Anne Grethe er utilfreds med at Thomas gør det 
egenhændigt uden at drøfte det i MR, da det er 
MR’s kor og ikke præstens.  



 

 

10,6 Nyt fra og spørgsmål til 
Medarbejderrepræsentant  

Ikke noget. 
Kort om tidsregistrering pr. 1/7, Vi ved ikke noget 
konkret endnu. 

10,7 Nyt fra og spørgsmål til Kirke og 
Musikudvalg 
 

Der er kommet en del koncerter i kalenderen. 
Ikke nogen særlige gudstjenester 

10,8 Nyt fra og spørgsmål til Foredrag, koncert 
og film-udvalg 

Sæsonens sidste kirkebio den 21/5.  Det var en 
god film.  Programmet til efteråret er endnu ikke 
på plads. 

10,9 Nyt fra og spørgsmål til 
Torsdagsmødeudvalg 

Sæsonens sidste torsdagsmøde er den 20/6, 
programmet er ikke på plads. 

10,10 Nyt fra og spørgsmål til Kunstudvalg Ikke noget nyt. 

11 Næste MR møder torsdag 20. juni 2024 kl. 
18.00 

Drøftelse af Børnerytmik ved Dennis.  
Hvilken dag skal vi tilbyde i fremtiden, Melissa 
indbydes til at deltage på punktet.  

12 Evt. Ikke noget. 

 






